
Referat fra bestyrelsesmøde 4. marts 2010 hos Per 

Mødet var udelukkende en forberedelse af generalforsamlingen og vi gennemgik punkterne til 

generalforsamlingen og hvem der genopstillede og hvor vi skulle lede efter nye kandidater. 

Derudover aftalt at medsende en seddel, hvor alle grundejerforeningens medlemmet kunne 

tilkendegive hvad man syntes om bestyrelsens forslag om fortsat vejfest, banko og fastelavnsfest, så 

vi måske havde et billede af, hvad flertallet mente. 

Lonnie skulle renskrive indkaldelse og Connie skulle aflevere det underskrevne regnskab til 

kopiering og efterfølgende skulle Lonnie sørge for kopiering og Connie for omdeling. 

Jess skulle sørge for indkøb af mad og drikke, som vi plejer, når Connie har fortalt om endeligt 

antal deltagere til generalforsamlingen. 

Alle mødes 1 - ½ time før generalforsamlingen og hjælpes ad med at flytte borde og brygge kaffe 

mv. 

Referent: Lonnie 


